
Protokoll styrelsemöte 170529

Närvarande vid mötet: Kajsa Landström, Eva-Britt Törnqvist, Dan Melander, Frida 
Svensson, Britta Grönqvist & Maria Jisfält.

1. Mötet öppnades.

2. Till justerare valdes Dan Melander.

3. Godkännande av dagordning.

4. Kassörens rapport: Det finns nu 13000 kr på det allmänna kontot. Inköp av färg till 
utemöblerna är gjort. Färgen var dyrare än befarat, men räcker förhoppningsvis länge.

5. Medlemsfrågor: Det finns fortfarande ett par lediga pallkragar. Mailförfrågan är 
skickad till medlemmar som står i lottkö. Genomgång av hur området ser ut görs i slutet 
av mötet.

6. Hönsgruppen: Park och natur, som äger marken vid hönshus och hönsgård, hävdar att 
det inte finns något avtal för att ha höns på området. Styrelsen skall eftersöka det avtal 
som skrevs innan hönshuset byggdes och därefter ta ny kontakt.

7. Komposten: Dan skall göra en byggritning och beräkna materialtillgång och kostnad 
för bygget. Beräknat datum för att påbörja bygget av ny kompost 17-18/6.

8. Arbetsdagen: Listor för arbetsdagarna 11/6 + 21/6 förbereddes.

9. Kommande möten: Nästa styrelsemöte kl. 18 den 26/6. 

Medlemsmöte kl. 18:30 den 15/8 (efter arbetskvällen). 

Skördefika kl. 13-15 den 9/9 (efter arbetsdagen).  

10. Övriga frågor: Nu när arbetsgrupperna avskaffats blir det lätt att gräset inte klipps 
tillräckligt ofta. Vi har två arbetsdagar per månad och det är för sällan för att gräset skall 
klippas enbart vid de tillfällena sommartid. Ett mailutskick skall göras angående detta. 
Medlemmar som vill och kan klippa gräset mellan arbetsdagarna skall kunna skriva upp 
sig på en lista i boden. 

Eva-Britt tog upp att en gul mapp, som gjorts till Caps lock, saknas.

Beslut togs att köpa en elgräsklippare till föreningen, för att underlätta gräsklippningen.

11. Mötet avslutades med en genomgång av området. 


